
 

1 
 

Referat skolebestyrelsesmøde  

Tirsdag d. 29. september kl. 17 – 19  

 

 

Mødeleder: Erik 

Referent: Lena 

Fraværende: Mads, Kasper, Jytte og elevrådsrepræsentanterne  

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 

• Godkendt 

 

2. Godkendelse af dagsorden 

• Godkendt 

 

3. Orientering fra formanden 

• På sidste møde blev det bestemt, at Erik skulle lave et udkast til et nyt bekymrings-

brev. Erik har efter sidste møde talt med Søren Sohnesen, som fortæller, at BFU 

godt er klar over, at skolen er trængt, men han fortæller også, at der ikke er stem-

ning for at ændre den nuværende ressourcefordeling. De små skoler (med et elev-

tal på mindre end 105) får en ekstra pose penge – PwC-rapporten pegede på, at 

man med fordel kunne lukke en til tre af den små skoler. Kommunalbestyrelsen har 

bestemt, at man ikke vil lukke skoler. Man vil afvente en beslutning til efter kom-

munalvalget. 

• PwC-rapport anbefaler, at der skal nedsættes et udvalg bestående af bestyrelses-

medlemmer fra skolerne. Lone vil gerne deltage – hun kontakter BFU.  

 

4. Nyt fra elevrådet 

• Fælleskabsbooster – er aflyst i øjeblikket fordi man ikke må blande elever fra de 

forskellige klasser.  

• Elevrådet vil lave en Halloween konkurrence 

 

5. Orientering fra skoleleder  

• Ansættelsesudvalget har valgt at ansætte Anne Marie Dela som afdelingsleder. Hun 

tiltræder den 1. januar. Anne Marie har valgt at flytte mand og teenager fra Van-

løse til Thy, hvor hun selv er opvokset. 

• Lena har været til Kvalitetssamtale med skolechef – sammen gennemgår man sko-

lens resultater i de nationale tests, trivselsmålinger, elevfravær og skolens kompe-

tencedækning. Alt i alt placerer Sennels Skole sig i de fleste tilfælde bedre end både 

kommune- og landsgennemsnittet.  

• Skolefest – vi afholder ikke skolefest pga. Corona, men vi gør vores bedste for at 

lave en rigtig god temauge med sjove kreative aktiviteter for 0. til og med 5.klasse. 

6. klasse laver skolekomedie – en skolekomedie som ikke bliver opført til skolefe-

sten. I stedet opfører de den flere gange for langt færre tilskuere. 
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• Vi deltager i Projekt læselyst på mellemtrinet fra Undervisningsministeriet. Vi arbej-

der på at lave en forfatteruge i foråret 2021. 

• Hvordan indhenter vi data på lektie-forsøgsordningen? Det aftales at vi får elever, 

personale og forældre til at svare på spørgeskemaer. 

 

6. Nyt fra SFO 

• Der er kommet en praktikant som er i Grotten hver mandag. 

• På trods af Corona er der et stort fremmøde. Men der er en del udmeldinger fra 3. 

klasse – det skyldes formentlig Corona-situationen. Når det bliver vinter og vådt 

vejr og dermed sværere at være ude, så vil Grotten bruge hallen mere – her er der 

mulighed for at være to klasser.  

 

7. Nyt fra pædagogisk råd 

• Årshjul fra børnehaven er blevet taget godt imod 

• Der er blevet brugt megen tid på at planlægge temaugen  

 

8. Forældrerepræsentanterne 

• Erik har været til forældremøde i 1. klasse – her gjorde han reklamefremstød for ar-

bejdet i skolebestyrelsen. 

• Erik har været til forældremøde i 6. klasse. 

• Fredagsklubben har brugt ungdomsskolen. Ungdomsskolen er interesseret i nye 

ideer til tilbud til mellemtrinet. 

• Katrine har været til forældremødet i 0. klasse. 

• Katrine har været til forældremødet i 2. klasse – der var snak om lektier.  

 

9. Skolepolitiske emner 

 

10. Eventuelt 

Næste møde den 10. december 

 

 

 

 

 

Anette Høilund Christensen 

 

Lone Ladefoged 

 

Erik Gustavsson 

 
 



 

3 
 

 

Rikke Thinggaard 

 

Katrine Bojesen 

 

Laila Kristensen 

 

Lena Skovborg 

 

 


